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《大学英语四级真题作文及范文：感谢信》

Directions: For this part, you are allowed 30 minutes to write a letter to express your
thanks to your parents or any family members upon making memorable achievement.
You should write at least 120 words but no more than 180 words.

1.审题：

根据题目要求，需要在30分钟内写一封感谢信给父母或家庭成员，以表达在取得难忘
成就后的感激之情。

2.提纲：

开头：表达感谢之意和对家人的思念。

主体：描述取得成就的过程和家人的支持鼓励所起到的作用。

结尾：再次表达感激之情并表示未来会继续努力。

3.范文：

Dear parents,

I hope this letter finds you well. I am writing to express my heartfelt gratitude to you for
your unwavering support and encouragement in my journey towards achieving my goals.

The journey has not always been easy, but your constant presence and guidance have
been a great source of strength for me. Whenever I have fallen or felt lost, you have been
there to pick me up and guide me back on track.

I want you to know that your support has not been in vain. Your trust and unwavering
belief in me have pushed me to achieve my dreams. This letter is my way of saying thank
you for everything that you have done for me.

I am immensely grateful for all that you have done for me and will continue to do so in
the future. Your love and support have given me the courage to face the challenges of life
and pursue my dreams.

Thank you for always being there for me, for your unconditional love and for always
believing in me. I love you both more than words can express.
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Wishing you both the best in everything!

Love,

译文：

亲爱的父母：

我希望这封信能让你们一切都好。我写这封信是为了向你们表达我衷心的感谢，感谢
你们在我追求目标的旅程中给予我坚定的支持和鼓励。

这段旅程并非一帆风顺，但你们的陪伴和指导一直是我力量的源泉。无论是我跌倒还
是感到迷茫，你们总是在那里扶我起来，指引我回到正轨。

我想让你们知道，你们的支持并非徒劳。你们对我无尽的信任和坚定的信念推动我实
现了我的梦想。这封信是我用来表达对你们为我所做一切感激的方式。

我非常感谢你们为我所做的一切，这种感谢在未来也会继续。你们的爱和支持赋予我
面对生活挑战和追求梦想的勇气。

感谢你们一直在我身边，感谢你们的无条件的爱，也感谢你们一直相信我。我对你们
的感激之情无法用言语来表达。

祝愿你们一切顺利!

爱你们的，

推荐阅读：

大学四级英语作文范文：职业选择

英语四级的单词有什么方法背?四级单词固定吗?

英语四级考试的词汇量是多少?怎么背?
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